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ΔΗΜΗΤΡΗΣ 
ΚΟΥΤΣΟΥΜΠΑΣ: 

«Το πραγματικό 
διακύβευμα των 
εκλογών είναι ένα 
πολύ πιο ισχυρό 
ΚΚΕ» 
Τι είναι ο κάβου-
ρας και τι είναι το 
ζουμί του; 

ΝΙΚΟΣ 
ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ: 

«Εργαζόμαστε για να 
σπάσουμε το αδιέξοδο». 

Ναι, αλλά ποιος θα πληρώ-
σει τα σπασμένα;

ΕΛΕΝΗ ΜΕΝΕΓΑΚΗ: 
«Να πάμε να ψηφίσουμε 
όλοι». 

Της εξήγησαν ότι οι 
κάλπες στη Μύκονο 

είναι για τους Μυκονιά-
τες και όχι για όλους;

Τα άλλα 
Κυπριόπουλα 
Δείτε στη σχετική στήλη τι 
γράφει η τουρκοκυπριακή 
εφημερίδα «Χαλκίν Σεσί». 
Με τίτλο «Ανοίξτε το μέλλον 
των νέων» παρουσιάζει την 
περίπτωση της Σουντέ Ντο-
γάν, 23 ετών και γράφει ότι 
στη μεριά της μητέρας της 
είναι όλοι Κύπριοι και στη 
μεριά του πατέρα της - που 
γεννήθηκε και μεγάλωσε 
στην κατεχόμενη Αμμόχω-
στο - η γιαγιά της είναι από 
την Τουρκία και ήρθε στην 
Κύπρο «πρόσφυγας», όπως 
αναφέρεται. Η Σουντέ η 
οποία είναι η ιδρύτρια της 
κίνησης για τα παιδιά μει-
κτών γάμων, έχει υποβάλλει 
αίτηση για την υπηκοότητα 
της Κυπριακής Δημοκρατίας, 
αλλά η Κυπριακή Δημοκρα-
τία της το αρνείται. 

Το άλλο κυπριακό πρόβλη-
μα, το έχουμε συνειδητο-
ποιήσει; Αν όχι, να το συ-
νειδητοποιήσουμε, διότι η 
Κυπριακή Δημοκρατία είναι 
μέλος της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης στην οποία θα προσφύ-
γουν κάποια ώρα τα Κυπριό-
πουλα (περί αυτών πρόκει-
ται) που έχουν έναν γονιό 
ξένης καταγωγής. 

Σοβαρά 
Ο Δημοκρατικός Συναγερμός, ανακοίνωσε 
ότι έλαβε πριν από λίγες ημέρες την  πρόταση 
του Προέδρου της Δημοκρατίας περί ίδρυσης 
Συμβουλίου Εθνικής Ασφαλείας, την οποία 
θα μελετήσει προσεχτικά και θα τη συζητήσει 
εντός της παράταξης, για να υποβάλει τυχόν 
σχόλια και εισηγήσεις. «Πάγια θέση μας 
ήταν και παραμένει ότι τα θέματα εθνικής 
ασφαλείας πρέπει να συζητούνται με πάσα 
εμπιστευτικότητα, τηρώντας το νομοθετικό 
πλαίσιο για τη διαχείριση εμπιστευτικών εγ-
γράφων», ανέφερε η ανακοίνωση, καταλή-
γοντας ότι: «Απαιτείται σοβαρότητα από 
όλους αλλά και εξεύρεση διαδικασιών δια-
χείρισης ανάλογων εμπιστευτικών θεμά-
των». 

Που σημαίνει ότι ο ΔΗΣΥ πήρε πολύ σοβαρά 
την πρόταση του Προέδρου της Δημοκρατίας 

για Συμβούλιο Εθνικής Ασφαλείας. 

Ουδέν κακόν 
Οργίλη αντίδραση προκάλεσαν οι δηλώσεις 
του αρχιεπίσκοπου Γεώργιου ο οποίος ανέ-
φερε ότι «με τη βοήθεια του Θεού, θα πάμε 
μετά από 49 χρόνια, ελευθερωτές στα κα-
τεχόμενα εδάφη μας και θα λειτουργήσουμε 
τις εκκλησίες μας». 

Η αναπληρώτρια καθηγήτρια Emete 
Gözügüzelli του «Bahçeşehir Cyprus Univer-
sity», γνωστή για τις εθνικιστικές της πα-
ρεμβάσεις στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, 
ξέσπασε κατά του Αρχιεπισκόπου με ανάρ-
τησή της. Που σημαίνει ότι υπάρχουν Τούρκοι 
που παίρνουν στα σοβαρά τέτοιες τοποθε-

Απορίες
Απορία πρώτη: Και τι χρειαζόμαστε τα 
δημοψηφίσματα αφού δεν θα έχουν 
δεσμευτική αξία; 

Απορία δεύτερη: Μήπως, τελικά, οι 
Κεντρικές Φυλακές είναι ξέφραγο αμ-
πέλι; 

Απορία τρίτη: Ποιος κοροϊδεύει ποιον 
στην ιστορία με τα τετράμηνα; 

Απορία τέταρτη: Στηρίζει και η Γουινέα 
Μπισάου την πρωτοβουλία του Προ-
έδρου μας για ενεργότερη εμπλοκή της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης στο Κυπριακό; 

Απορία πέμπτη: Αληθεύει ότι το τσίρκο 
Μεντράνο ενδιαφέρεται να εντάξει στο 
δυναμικό του τον Ανδρέα Θεμιστοκλέ-
ους; 

Απορία έκτη: Κοτέτσι το Εθνικό Συμ-
βούλιο, τσίρκο η Βουλή, πότε θα ακού-
σουμε και για κανένα βουστάσιο;

ΔΟΥΡΕΙΟΣ              ΤΥΠΟΣ
Η Λευκωσία δεν θωρεί ότι υπάρχει 

οποιαδήποτε διασάλευση των 

ισορροπιών στην Κύπρο. Θεωρεί ότι 

παραμένει ισορροπημένη στο στόμα 

του λύκου! 


